
 

 
 

 

 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Rotterdam 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

 

 

Aanvraag raadsdebat over BRZO-rapport Odfjell 

 

 

Rotterdam, 18 juni 2012 

 

Geachte voorzitter, 

 

De veiligheidsproblemen bij chemiebedrijf Odfjell zijn nog groter dan tot nu toe 

werd aangenomen. Dat blijkt uit het gisteren openbaar gemaakte BRZO-rapport van 

de Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond, de Inspectie SZW, en de DCMR 

Milieudienst Rijnmond naar aanleiding van de BRZO-inspectie bij Odfjell op 6 en 7 

maart 2012. 

  

GroenLinks en Leefbaar Rotterdam maken zich al langer zorgen om de onveilige 
situatie bij Odfjell en willen dat er nu maatregelen worden genomen. We willen 

tijdens de eerstvolgende raadsvergadering van 28 juni een raadsdebat houden over 

de veiligheidssituatie bij Odfjell en het optreden van de inspectiediensten. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 

Arno Bonte      Reinier de Jong 

GroenLinks      Leefbaar Rotterdam 


